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PROTOKÓŁ Nr  VI /2015 

z VI Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 2 kwietnia 2015 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych.   

Obecnych: 18 radnych.  

Nieobecni radni:  Jacek Brynkiewicz, Marcin Kaszewski, Marek Ogrodziński.  

 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 8:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− zaproponowała na wniosek Burmistrza wprowadzenie do porządku obrad nowego punktu 

uchwałodawczego zatytułowanego: „Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na objęcie nieruchomości 

położonych na terenie Miasta Szczecinek statusem Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej”, 

− poinformowała, że po przyjęciu zmiany porządek sesji będzie miał 13 punktów, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do przegłosowania zaproponowanej zmiany porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, 4 głosami „przeciw”, przy 1 głosie „wstrzymał 

się” przyj ęła zaproponowan ą zmian ę w porz ądku obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła porządek sesji po zmianie:                                                                                                      

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 16.03.2015r. 

3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku obowiązujące  

na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2015r. do 30.04.2016r. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie 

zadania pn. „Renowacja pomnika Jana Samuela Kaulfussa przy I Liceum Ogólnokształcącym  

im. Ks. Elżbiety”. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie nadania nazwy nowo powstałej ulicy w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie sprawienia przez Miasto Szczecinek pogrzebu osobom zmarłym oraz pochówku dzieci 

martwo urodzonych. 

8. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na objęcie nieruchomości położonych na terenie Miasta Szczecinek 

statusem Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
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10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

12. Wnioski i zapytania radnych. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Małgorzata Goli ńska Radna:  

− zgłosiła uwagę do protokołu z poprzedniej sesji RM, dotyczącą wypowiedzi radnego Marcina Bedki, który 

zapytał o przeprowadzone kontrole w Straży Miejskiej – w protokole zapisano: „kontrole monitoringu”, 

zapewne przez pomyłkę, 

− poprosiła o sprostowanie omyłki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała radną, że pomyłka zostanie skorygowana. 

 

Protokół z sesji z dnia 16.03.2015r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 18 głosami „za”.  

 

Ad.3. 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.:  

− przedstawił  i  omówił  przygotowaną prezentację multimedialną,  zawierającą m.in.  zasady kalkulacji 

proponowanych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  

dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku, które będzie obowiązywać  

na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2015r. do 30.04.2016r., a także wielkość 

sprzedaży ilościowej oraz graficzną analizę generowanych kosztów. 

 

Wydruk wy żej wymienionej prezentacji multimedialnej  

stanowi zał ącznik do niniejszego protokołu z VI sesji Rady Mias ta. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści:  

− poinformowała,  że  Komisja  entuzjastycznie przyjęła i pozytywnie  zaopiniowała  projekt uchwały.  

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− zapytał Burmistrza, czy nie uważa, że do wniosku taryfowego radni powinni dostać również 

sprawozdanie z działalności jednostki? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− stwierdził, iż tak nie uważa. 
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Marcin Bedka Radny: 

− zapytał, dlaczego nie zostało spełnione to, o co radni Klubu Razem dla Szczecinka prosili w zapytaniu 

skierowanym do Burmistrza Miasta Szczecinka, dlaczego nie otrzymali brakującego dokumentu? 

− odczytał treść zapytania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− stwierdził, że pierwszy raz słyszy o takim wniosku, 

− jest pewien, że radni otrzymali wszystkie dokumenty niezbędne do rzetelności przygotowania taryf  

za zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków, 

− dodał, że wszelkie niezbędne informacje dotyczące w/w zagadnienia zostały szczegółowo 

przedstawione przez Prezesa PWiK w prezentacji multimedialnej, 

− uważa, że takie posunięcie jest kolejną zagrywką polityczną opozycji, 

− nadmienił, że nikt z radnych opozycji nie uczestniczył w Komisji, na której omawiano projekt  

w/w uchwały, 

− uważa, że radni opozycji nie są zainteresowani rzetelnością przygotowania tych taryf; Prezes PWIK 

mógł na posiedzeniu Komisji rozwiać wszelkie wątpliwości radnych.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− odczytała odpowiedź Roberta Szczęsnego Dyrektora Wydziału Nadzoru w imieniu Burmistrza Miasta 

na zapytanie radnego Jacka Pawłowicza. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− wyjaśnił, że wszystkie dokumenty zostały złożone zgodnie z prawnymi wymogami wniosku, 

− zapewnił, że dokumenty są kompletne, 

− dodał, że sprawozdanie, o które prosi radny, nie jest elementem sprawozdania finansowego. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− stwierdził, że z wszystkimi dokumentami radni opozycji się zapoznali i przeanalizowali, 

− uważa, że w sprawozdaniu finansowym, o które poproszono we wniosku, ukryte są zapisy dotyczące 

zysków Spółki, które są niezbędne do wnikliwej analizy w/w taryf. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− wyjaśnił, że pismo zostało wysłane z wyprzedzeniem, tak aby radni Razem dla Szczecinka mogli 

otrzymać dane do zapoznania się z tematem i ustosunkowanie się do niego, 

− wniosek zawierał wyszczególnione wszystkie dokumenty niezbędne do przeanalizowania; brakuje 

ważnego dokumentu kluczowego, który nie jest dokumentem tajnym. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła od uszczegółowienie, co jest dla radnego Jacka Pawłowicza dokumentem kluczowym. 
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Jacek Pawłowicz Radny: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że jest to sprawozdanie z działalności jednostki, zawierające dane za 2013 rok. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała, że radny otrzymał skan takiego sprawozdania. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− wyjaśnił, że rachunek zysków i strat nie wpływa na określenie przedmiotowej taryfy , 

− przedstawił i omówił bilans Spółki w prezentacji multimedialnej (formularz Excel). 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− zapytał, czy na koncie Spółki jest 20 mln złotych w formie papierowej, czy rzeczywistej. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− w odpowiedzi przedstawił cash flow Spółki,  

− poinformował, że na koncie spółki jest w chwili obecnej 9 mln zł, które wkrótce zostaną wydane  

na spłatę zobowiązań, 

− wspomniał o planowanych inwestycjach Spółki i kosztach z nimi związanych. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− zwrócił się do Prezesa Spółki o konkretne wypowiedzi, odnosimy się do roku 2013, nie do roku 2014, 

który przedstawia Prezes. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− przyjął uwagę radnego wyjaśniając, że kwota 20 mln dotyczyła dotacji ws. Projektu Parsęta; Spółka 

zaciągała dodatkowe kredyty.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że na wszystkich posiedzeniach Komisji Rady Miasta, wszelkie projekty uchwał  

są szczegółowo omawiane;  

− namawia radnych opozycji do uczestnictwa w tych Komisjach, a nie tylko uaktywniania się podczas  

sesji RM. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− zwrócił się z uwagą do Prezesa Spółki o nie wyciąganie wniosków, czy radni coś wiedzą, czy też nie  

i o przekazywanie konkretnych informacji. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− nie miał zamiaru urazić radnego Bedki, 
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− wyjaśnił, że Projekt Parsęta „wałkowany” jest od 10 lat, a niektórzy radni są radnymi nowymi, stąd taki 

kontekst jego wypowiedzi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyjaśnił jeszcze raz, że kwota 20 mln zł będzie musiała być oddana dla NFOŚ,  

− przypomniał, że opozycja podkreślała w swojej kampanii wyborczej o kolosalnych zyskach Spółki, 

zwłaszcza kandydatka na Burmistrza Joanna Pawłowicz; sytuacja była wyjaśniana na spotkaniu  

(debacie przedwyborczej) w Zamku, 

− wówczas było wyjaśniane, że jest nieprawdą, że Spółka PWiK posiada dochody rzędu 20 mln zł, 

− uważa, że radni opozycji udają, że nie wiedzą o tym fakcie, lub rzeczywiście o tym nie wiedzą,  

− jak wszyscy dowiedzieli się z prezentacji, cena wody i ścieków w Szczecinku jest ceną średnią w skali 

kraju, 

− opowiadanie przez radnych opozycji o bardzo wysokich cenach wody w Szczecinku, radni udają,  

że nie widzą wyższych cen wody w innych miejscowościach, 

− prosi opozycję o ujawnienie pomysłu i metod stosowanych przez radnych opozycji na tańszą wodę, 

może warto zastosować tańsze ceny, aby ludziom ulżyć. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− stwierdził, że Burmistrz zna się na wszystkim najlepiej, zwłaszcza na pyłach z Kaliningradu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę radnemu Jackowi Pawłowiczowi na temat jego niewłaściwego zachowania i osobiste 

przytyki, 

− prosi o zachowanie merytorycznej dyskusji. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− dodał, że Burmistrz podczas kampanii wyborczej stwierdził, że nie jest możliwe obniżenie cen wody  

i śmieci; 

− zauważył, że obecnie obniżka jest symboliczna, wobec tego cieszy się, że czerpane są wzorce  

z programu Klubu Radnych Razem dla Szczecinka, który opozycja będzie się starać cały czas 

realizować.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− poprosił ponownie radnych opozycji o zdradzenie ich tajemnicy i przedstawienie pomysłu 

racjonalizatorskiego,  w jaki sposób obniżyć omawianą cenę wody i ścieków? 

− wyjaśnił, że cenę obniżają nie radni – lecz obliczana jest przez Spółkę PWiK, 

− jeśli radni uważają, że w/w ceny są niewłaściwie wyliczone, prosi o wyjaśnienie.  
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Jacek Pawłowicz Radny: 

− poinformował, że może oświecić Burmistrza, w jaki sposób można to uzyskać: m.in. obniżając o 10% 

podatek od nieruchomości, co spowodowałoby obniżenie wody o 10 groszy, gdyby obniżyć o 15-13% 

- obniżka wody byłaby jeszcze większa, 

− ponownie nadmienił, że nie otrzymał wszystkich dokumentów do analizy, prosi o udostępnienie  

w przyszłości wszystkich dokumentów, o które prosi.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− objaśnił radnemu Jackowi Pawłowiczowi jaki jest wpływ stawek podatku od nieruchomości na cenę 

wody, 

− uważa, że radny nie dokonał dokładnych obliczeń. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− uważa, że dyskusja jest nie merytoryczna, proponuje ją zamknąć, 

− dodał, że Prezes Spółki PWiK rozwiał jego wątpliwości, co do rachunku zysku i strat Spółki za 2013 

rok, wyjaśnił również, co to są inne przychody operacyjne i za to dziękuje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− rozumie, że radny Roman Matuszak składa wniosek formalny o zakończenie dyskusji w w/w temacie? 

 

Marcin Bedka Radny: 

− w związku z powyższym prosi o 5 minut przerwy. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− o godzinie 8:45, na wniosek opozycji, ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Obrady  zostały  wznowione  po  przerwie  o  godz.  8:55. 

Obecnych  18  radnych.   

 

Ad.3. (c.d.) 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała zebranym, że radny Roman Matuszak złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji; 

dopuszcza dwa głosy „za” i dwa „przeciw” . 

 

Marcin Bedka Radny: 

− uważa, że temat nie jest do końca wyczerpany,  

− dodał, że w tej sprawie są jeszcze inne argumenty, które można przytoczyć. 
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Maciej Batura Wiceprzewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− głosuje za zamknięciem dyskusji, 

− uważa, że Prezes PWiK obszernie przedstawił strukturę taryf. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− głosuje za zamknięciem tematu, 

− dodała, że podczas Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności zostało wszystko dokładnie 

omówione, 

− uważa, że nie ma potrzeby dalszej dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła  do  głosowania  nad  wnioskiem  formalnym  radnego  Romana Matuszaka  

o zamknięcie dyskusji.  

 

W  głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  14 głosami  „z a”,  4  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 

„wstrzymuj ących si ę” zdecydowała o zako ńczeniu dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za” , 5  głosami „wstrzymał si ę” podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/53/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbio rowe zaopatrzenie w wod ę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Szczecinku 

obowi ązujące na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 0 1.05.2015r. do 30.04.2016r. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− wyjaśnił, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/54/2015  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu  
na dofinansowanie zadania pn. „Renowacja pomnika Ja na Samuela Kaulfussa  

przy I Liceum Ogólnokształc ącym im. Ks. El żbiety”. 
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Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− wyjaśnił, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/55/2015  w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Kuszmar Wiceprzewodnicz ąca Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wyjaśniła, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/56/2015 w sprawie nadania nazwy nowo powstałe j ulicy w Szczecinku. 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, 

− poinformowała zebranych, że Burmistrz wprowadza autopoprawkę w czterech punktach uchwały  

oraz w załączniku do uchwały,  

− odczytała propozycje zmian: 

1. zmiana w paragrafie 2 ust.2, polegająca na dodaniu po wyrazie „zgonu” – zwrotu „do celu pochówku”, 

2. zmiana w paragrafie 3 pkt 7), polegająca na zastąpieniu słowa „krzyżem” słowami „symbolem 

religijnym” oraz propozycję wykreślenia oznaczenia „ust.1”, 

3. zmiana w paragrafie 4 ust.3 pkt 6), polegająca na wykreśleniu zwrotu „oraz symbolami religijnymi”, 

4. zmiana w paragrafie 6, który powinien brzmieć następująco: 

§ 6. Tracą moc uchwały Rady Miasta Szczecinek: 

1. Nr XI/91/07 z dnia 18 czerwca 2007 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez Miasto Szczecinek, 

2. Nr XXXIII/370/09 z dnia 10 czerwca 2009 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie sprawienia 

pogrzebu przez Miasto Szczecinek (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 59, poz. 1596),   
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5. zmiana w pkt 4) drugiej części załącznika do projektu uchwały, polegająca na wykreśleniu zwrotu  

„oraz symbolami religijnymi”. 

 

Małgorzata Kuszmar Wiceprzewodnicz ąca Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wyjaśniła, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie wraz z zaproponowanymi zmianami. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− wyjaśnił, że jest przeciwny zaproponowanym poprawkom, 

− proponuje, aby pozostać przy I wersji uchwały. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− oznajmił, że nie przeszkadza mu oznaczenie grobu krzyżem, 

− proponuje w paragrafie 3 uchwały pozostawić I wersję zapisu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyjaśnił, że nie przeszkadzają mu oznaczenia na grobach, 

− dodał, że w przypadku, gdy mówimy o osobach dorosłych, których pochówku dokonuje MOPS,  

jeśli mamy wiedzę, że osoby te są wyznania mojżeszowego, prawosławnego, czy też innego, 

odpowiednio właściwe symbole należy umieścić na grobach, 

− uważa, że sprawa nie powinna wzbudzać żadnych kontrowersji, 

− jedynie kontrowersyjny może być pochówek zbiorowy dzieci martwo urodzonych, 

− omówił zasady przechowywania i pochówku w/w dzieci, 

− dodał, że grób dzieci martwo urodzonych nie powinien być oznaczany żadnymi symbolami religijnymi, 

ponieważ nie posiadamy wiedzy o preferencjach religijnych rodziców tych dzieci, 

− wydaje się, że salomonowym wyjściem jest propozycja, aby na takim grobie nie umieszczać żadnego 

symbolu religijnego,  

− pomimo, że opozycja ma odmienne zdanie na ten temat, uważa, że nie ma tu żadnych 

nieprawidłowości. 

  

Czesław Podkowiak Mecenas UM: 

− wyjaśnił, że w poprzedniej uchwale, która nadal obowiązuje użyto określenia „krzyż” co jest 

nieprawidłowością,  

− odczytał art.44 ustawy o pomocy społecznej, według którego pogrzeb zmarłego odbywa się zgodnie  

z jego wyznaniem, 

− w związku z powyższym należy zastosować się do zapisów prawnych i dokonać zmiany w tym 

projekcie, zgodnie z propozycją Burmistrza. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− nadmienił, że mowa jest o projekcie uchwały, który dotyczy dorosłych i dzieci, 
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− uważa, że oznaczenie grobu dorosłych symbolem religijnym jest słuszne, natomiast z przypadku 

dzieci – Komisja nie procedowała, czy na grobie ma się znaleźć krzyż, lecz kwestię oznaczenia 

miejsca złożenia urn z prochami tablicą informacyjną, 

− dodał, że mowa jest o pięknym grobowcu, który jest już oznaczony tablicą, usytuowanym w godnym 

miejscu na szczycie wzgórza cmentarnego, w pobliżu Lapidarium. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− sprostowała wypowiedź radnego Janusza Rautszko,  

− poinformowała, ze Komisja na posiedzeniu procedowała trzy wersje zapisu, jednak Komisja ostatecznie 

zaproponowała wersję proponowaną przez Burmistrza. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− podziękował za sprostowanie. 

 

Małgorzata Goli ńska Radna: 

− dodała, że podczas posiedzenia Komisji głosowano nad kwestią usunięcia symboli, 

− zgłosiła poprawkę drobnych literówek w projekcie uchwały: wyraz „zamarły” i „miech” odpowiednio 

poprawić na „zmarły”  i „mieć”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, że literówki zostaną poprawione, 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania zaproponowanych zmian do projektu uchwały: 

 

1. W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, przyj ęła : 

poprawk ę w paragrafie 2 ust.2, polegaj ącą na dodaniu po wyrazie „zgonu”  – zwrotu „do celu 

pochówku”.  

 

2. W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, 3 głosami „przeciw”, przy 1 głosie 

„wstrzymał si ę”  przyj ęła; 

 poprawk ę w paragrafie 3 pkt 7), polegaj ącą na zast ąpieniu słowa „krzy żem” słowami 

„symbolem religijnym” oraz propozycj ę wykre ślenia oznaczenia „ust.1”. 

 

3. W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, 5 głosami „przeciw”, przy 0 głosie 

„wstrzymał si ę”  przyj ęła:  

poprawk ę w paragrafie 4 ust.3 pkt 6), polegaj ącą na wykre śleniu zwrotu „oraz symbolami 

religijnymi”. 

 

4. W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogło śnie 18 głosami „za”, przyj ęła:  

poprawk ę w paragrafie 6, który powinien brzmie ć nast ępująco: 

§ 6. Tracą moc uchwały Rady Miasta Szczecinek: 
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1. Nr XI/91/07 z dnia 18 czerwca 2007 r. w sprawie sprawienia pogrzebu przez Miasto 

Szczecinek, 

2. Nr XXXIII/370/09 z dnia 10 czerwca 2009 r. w spr awie zmiany uchwały w sprawie 

sprawienia pogrzebu przez Miasto Szczecinek (Dz. Ur z. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 59, 

poz. 1596). 

 

5. W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” przy 0 głosie 

„wstrzymał si ę” przyj ęła:  

poprawk ę w pkt 4) drugiej cz ęści zał ącznika do projektu uchwały, polegaj ącą na wykre śleniu 

zwrotu  „oraz symbolami religijnymi”.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania projektu uchwały, wraz z zaproponowanymi poprawkami. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, pr zy 4 głosach „wstrzymał si ę” podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/57/2015 w sprawie sprawienia przez Miasto Szc zecinek pogrzebu osobom zmarłym  

oraz pochówku dzieci martwo urodzonych. 

 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Boche ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− wyjaśnił, że Komisja Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, że jest to uchwała porządkowa. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− przypomniał, że Klub w 2014 roku przy uchwale XIVIII/440/2014 z dnia 12 maja 2014 roku wstrzymał 

się od głosu, dlatego dzisiaj Klub również wstrzyma się od głosowania, ponieważ – znając Burmistrza, 

przy jakiejś okazji wytknie to opozycji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− uważa, że sytuacja jest kuriozalna,  

− dodał, że zgodnie z przepisami, jeśli nastąpiła zmiana w danej uchwale, należy w ciągu kolejnego roku 

od tej zmiany ogłosić jednolity tekst tej uchwały, m.in. dla ułatwienia mieszkańcom, 
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− omawiana sytuacja nie ma nic wspólnego z meritum uchwał, jest to wymóg formalny, któremu należy 

sprostać, 

− uważa, że radni opozycji nie rozumieją tego procedowania, 

− podał jako przykład chęć zmiany zapisów w uchwale podczas Komisji Ochrony Środowiska przez 

radnego Jacka Pawłowicza, co jest niemożliwe do wykonania w tym przypadku, 

− w związku z powyższym absurdem jest fakt wstrzymania się opozycji od głosowania lub głosowania 

przeciw uchwale, 

− podkreślił, że uchwała ma charakter porządkowy. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− nadmienił, że nie pierwszy raz głosujemy nad tekstem jednolitym uchwał i to po prostu należy zrobić. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− odniósł się do informacji Burmistrza, że rzekomo chciał coś zmieniać w uchwale,  

− podkreślił, że jedynie zadawał pytania. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− rozumie, co powiedział Burmistrz,  

− ma nadzieję, że Burmistrz nie wspomni przy jakiejś okazji, co ma w zwyczaju Burmistrz robić, że Klub 

zagłosował „za” tekstem jednolitym, mimo, że wcześniej wstrzymaliśmy się od głosu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odnosząc się do wypowiedzi radnego Romana Matuszaka, wyjaśniła, że nigdy nie zdarzył się 

przypadek, aby Burmistrz wypominał komukolwiek głosowanie „za” tekstem jednolitym uchwały, 

− uważa, że sytuacja jest kuriozalna.  

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odniosła się do wypowiedzi radnego Jacka Pawłowicza przypominając, że również uczestniczyła na 

posiedzeniu w/w Komisji i pamięta, że radny chciał wprowadzić zmianę odnośnie terminów wywozu 

śmieci, czy się myli? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała radnym, że procedują na temat ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− ad vocem wypowiedzi Wiceprzewodniczącej stwierdził, że była taka sytuacja, że jedynie pytał  

o szczegóły, nie proponował nic zmieniać w uchwale. 

 

Marcin Boche ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− poprosił o zakończenie dyskusji, 
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− poinformował, że o wszelkich zmianach do przedmiotowej uchwały radni mogą rozmawiać  

już po ogłoszeniu jednolitego tekstu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, pr zy 1 głosie „wstrzymał si ę”, podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/58/2015  w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie regulaminu utrzymania 

czysto ści i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− wyjaśniła, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− poinformował, że Strefa na 95 ha; chcieliśmy „włożyć” w Strefę 22 mln zł, zainwestowaliśmy 13 mln zł, 

− wczoraj dowiedział się, że będzie taka uchwała procedowana, nie znalazł więcej materiałów 

źródłowych, 

− nadmienił, że w Szczecinku w Strefie działa tylko jedna firma z Cypru i powstało kilkanaście miejsc 

pracy, 

− w związku z powyższym zapytał Burmistrza, czy ma pomysł na ożywienie SSSE, oprócz jej 

poszerzenia? 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− nadmienił, że obecnie radni procedują nad poszerzeniem Specjalnej Słupskiej Strefy Ekonomicznej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− wyjaśnił, że obszar SSSE wynosi 95 ha, z czego 70% tej powierzchni została sprzedana różnym 

przedsiębiorcom, grunty głównie nabywał Kronospan, który obecnie zapewnia pracę dla około 1000 

osób,  

− wymienił inne firmy, które również nabywały w/w grunty, tj.: CSI Słowianka, INFO-MAC, EMET, 

ERGE-MET, 

− wyjaśnił, że aby przyciągnąć przedsiębiorcę do Strefy, należy najpierw w nią zainwestować, czego 

najwyraźniej radny Andrzej Grobelny nie rozumie, uważa też, że radny nie przygotował się  

do dyskusji, 
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− nadmienił, że jest wielu chętnych inwestorów do prowadzenia działalności na terenie Stref położonych 

w całej Polsce, 

− nadmienił, że pozostawienie naszej Strefy jako działek o charakterze rolnym, nie byłoby atrakcyjne dla 

potencjalnych inwestorów, 

− wyjaśnił, że Miasto inwestowało w Strefę, korzystając ze znacznej kwoty dofinansowania z Unii 

Europejskiej, 

− obecnie Miasto wraz z Kronospanem jest w trakcie organizowania klastra meblowego, trwają rozmowy 

z fabrykami mebli, 

− cieszy się, że radni opozycyjni są w mniejszości, która nie zgadza się z w/w zamiarami inwestowania 

w Strefę, 

− przypomniał meritum dyskusji, obecnie radni głosują nad wyrażeniem zgody na objęcie nieruchomości 

należących do Kronospanu statusem Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, w celu wykonania 

niezbędnych instalacji do zagospodarowania drewna poużytkowego, 

− uważa, że negatywny głos opozycji w tej sprawie jest głosem przeciwko nowym miejscom pracy  

w Szczecinku. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− uważa, że Burmistrz mówi nie na temat, 

− nie jest przeciwny inwestowaniu w Strefę, przeciwnie – wszyscy są za rozwojem Strefy, on również, 

− nadmienił, że dokładnie się przygotował do dyskusji, w kwocie 13 mln zł, wkład własny Miasta wyniósł 

około 6 mln zł kosztów kwalifikowanych, czyli około 50 % całej kwoty,  

− wyjaśnił, że w całej SSSE, m.in. w Wałczu, Koszalinie, powstało 625 miejsc pracy, a ile u nas  

w Szczecinku powstało? 

− zapytał, co Burmistrz miasta robi w kierunku powstawania nowych miejsc pracy w naszym mieście 

oraz jak zachęcić inwestorów? 

  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę radnemu Andrzejowi Grobelnemu, że nie jest to czas zgłaszania wniosków, radni 

procedują nad uchwałą. 

 

Roman Matuszak Radny: 

− wyraził stanowisko, iż nie ma uwag do merytorycznej treści uchwały, jedynie do sposobu jej 

procedowania, 

− zapytał dlaczego dopiero wczoraj otrzymał projekt uchwały, jaki fakt przesądził o tak ekspresowym 

tempie wprowadzenia uchwały do porządku obrad, oraz czy w stosunku do wszystkich potencjalnych 

inwestorów radni będą się tak samo zachowywać? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− ponownie wytłumaczył ekstraordynaryjny tryb wprowadzenia uchwały pod obrady Rady Miasta, 

− uważa, że uchwała nie powinna wzbudzać emocji, 
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− w odpowiedzi wyjaśnił, że jeżeli byłaby szansa sukcesu, również w stosunku do innych firm byłby 

wprowadzony ekspresowy tryb procedowania uchwały, 

− dodał, że nie będzie więcej odpowiadał na zaczepki radnego Andrzeja Grobelnego i że wszystko 

zostało już wyjaśnione. 

 

Jacek Lesiuk Radny: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Andrzeja Grobelnego zapytał, co jest przez niego niezrozumiałe  

w uchwale? 

− dodał, że walczymy o miejsca pracy; oferta jest ukierunkowana. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− podkreślił, że jest za tym, aby Strefa się rozwijała, 

− prosi radnego Jacka Lesiuka o logiczne zadawanie pytań. 

 

Jacek Lesiuk Radny: 

− zapytał radnego Andrzeja Grobelnego, czy jest za miejscami pracy, czy nie? 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz Miasta: 

− uszczegółowił wypowiedź Burmistrza, ponownie wymienił firmy które nabywały grunty w SSSE, 

− ponownie wyjaśnił procedurę realizacji inwestycji na terenie SSSE,  

− uważa, że ważniejszym jest utrzymanie dotychczasowych miejsc pracy, niż stworzenie miejsc nowych, 

− omówił formy współpracy Miasta z CSI „Słowianka”, 

− uważa, że postawa opozycji powoduje, że Miasto jest negatywnie postrzegane. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− nadmienił, że na stronie internetowej SSSE wielu informacji nie ma, 

− uważa, że sytuacja Słowianki jest problemowa. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− uważa, że jedynym fragmentem merytorycznym tej dyskusji są słowa radnego Andrzeja Grobelnego, 

który powiedział, że „wszyscy jesteśmy za Strefą”, 

− dodał, że pozostałe wypowiedzi nie nawiązują do treści uchwały, 

− zauważył, że Komisja obszernie procedowała projekt uchwały na posiedzeniu. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− oznajmił, że na papierze to wszystko ładnie wygląda, włodarze dużo mówią o nowych miejscach 

pracy, których nie ma, 

− nadmienił, że w Szczecinku procedura trwa kilka lat, natomiast w Świdwinie już powstaje fabryka 

mebli, która zatrudni 500 osób. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o merytoryczną dyskusję na temat uchwały. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− nadmienił, że miasto chce wybudować dla Kronospanu parking, 

− zapytał kiedy firma Kronospan wywiąże się ze swoich zobowiązań wobec mieszkańców, likwidując 

uciążliwości odorowe i pyłowe? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ponownie upomniała radnego Jacka Pawłowicza o merytoryczną dyskusję, obecnie jest procedowana 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na objęcie nieruchomości położonych na terenie Miasta 

Szczecinek statusem Słupskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej i poprosiła o ścisłe trzymanie się 

tematu uchwały, 

− przypomniała, że nie jest to miejsce składania wniosków i oświadczeń radnych. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− w związku z faktem, że Burmistrz otrzymał pismo od Agencji w dniu 16 marca br., zapytał dlaczego 

radni otrzymali znaczące mapy dopiero na Sesji, 

− dodał, że dokumenty są dostarczane tuż przed Sesją, czy sytuacja będzie się powtarzać? 

− poinformował, że na stołach są przedstawione dwie mapy, z jedną z nich nie mogliśmy się zapoznać 

wczoraj. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− w odpowiedzi wyjaśnił, że przedstawiciel Klubu RDS uczestniczył na posiedzeniu Komisji, na które  

dostarczone zostały radnym wszystkie niezbędne dokumenty oraz mapy, 

− uważa, że komunikacja pomiędzy członkami Klubu nie stanowi jego problemu, członkowie Klubu 

mogą się przecież  spotykać i porozumiewać, 

− uważa, że radny Marcin Bedka, jako biegły w czytaniu map, powinien się zorientować, że większa 

mapa służy jako mapa poglądowa, natomiast mapa mniejsza, która jest załącznikiem do uchwały, jest 

wycinkiem mapy większej, 

− zastanawia się, co niepokoi radnego Marcina Bedkę, czy dostarczenie wcześniej radnym większej 

mapy spowodowałoby, że jego wiedza na temat włączenia działek do SSSE byłaby większa i co 

zmieniłoby pogląd radnego na tą sprawę? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zauważyła, że radni otrzymali wczoraj kompletne dokumenty, tj.: projekt uchwały oraz mapę 

stanowiącą załącznik do uchwały, 

− natomiast duża mapa, którą radni widzą przed sobą jest uszczegółowieniem tego załącznika.  
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Marcin Bedka Radny: 

− poprosił, aby odpowiedź kierować do konkretnego radnego, 

− wyjaśnił, że mapy, które otrzymał, są wystarczające do analizy,  

− stwierdza, że radni Platformy zawsze wiedzą jak maja głosować i zawsze głosują tak samo, natomiast 

radni Klubu RdS chcą omówić niektóre rzeczy przed Sesją,  

− widzi, że Burmistrz jest fachowcem od wszystkiego, na temat wody również się fachowo wypowiadał. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywołała radnego Marcina Bedkę do porządku, 

− ponownie przypomniała temat dyskusji. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− zapytał Burmistrza jakie jest jego wykształcenie ekonomiczne? 

− odniósł się do faktu, że dokumenty są niekompletne i dostarczane są na ostatnią chwilę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

−  w odpowiedzi, wyjaśniła radnemu Marcinowi Bedce, że dokumenty są kompletne,  

− przypomniała, że termin wpływu pisma do Burmistrza nie jest datą projektu uchwały, którą należy 

odpowiednio procedować, 

− dlaczego zostały dostarczone z opóźnieniem i dlaczego wybrano ekstraordynaryjny tryb  

procedowania –  Burmistrz już wcześniej wyjaśniał. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− zwrócił się z prośbą do radnych opozycji o nie formułowanie oceny radnych Platformy Obywatelskiej  

i o nie obrażanie radnych, 

− dodał, że radni opozycji nie pracują na posiedzeniach Komisji – radny Roman Matuszak często się 

spóźnia, radnego Jacka Pawłowicza nie było na ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetowo-

Ekonomicznej, a później pojawiają się pretensje, 

− nadmienił, że radnym Platformie nie każe się pracować, Platforma pracuje na Komisjach; opozycja 

pracuje na Sesji, 

− zauważył, że większość wypowiedzi radnych opozycji jest nie merytoryczna, co podkreślał radny 

Roman Matuszak. 

 

Janusz Leszko Radny: 

− zapytał radnych opozycji ile miejsc pracy załatwili w SSSE dla naszego miasta, jak sytuacja wygląda  

w mniemaniu opozycji? 

 

Roman Matuszak Radny: 

− zwrócił się do Burmistrza, podkreślił, że wszyscy radni mają swój udział w podgrzewaniu dyskusji, 

często pojawiają się złośliwości, co wywołuje reperkusje, 
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− uważa, że gdyby wypowiedzi były na temat i bez wycieczek osobistych, byłoby inaczej, 

− zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Ekonomicznej Jerzego Kani z prośbą  

o zwoływanie posiedzeń w/w Komisji po godzinie 15.00, z uwagi na konieczność dojazdu na posiedzenie 

Komisji ze Złocieńca, 

− dodał, że jeśli posiedzenia będą się odbywały o dotychczas planowanych godzinach, to będzie się 

spóźniał, lub nie będzie obecny na nich.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała radnemu Romanowi Matuszakowi, że nie on jeden jest członkiem Komisji i nie on jeden 

pracuje. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że rzeczywiście radny Matuszak wielokrotnie zwracał się do niego z prośbą  

o zmianę godzin posiedzeń Komisji, jednak radny musi wziąć pod uwagę, że w/w terminy  

są wypadkową wielu czynników,  

− nadmienił, że wszyscy radni, godząc się na sprawowanie mandatu radnego, muszą być dostępni  

o różnych godzinach, 

− dodał, że pracownicy Urzędu oraz Burmistrz mają również swoje obowiązki, a też muszą uczestniczyć 

na posiedzeniach Komisji, 

− reasumując wyjaśnił, że ustalając termin posiedzenia Komisji, konsultuje go z wieloma osobami,  

nie tylko z jednym radnym Romanem Matuszakiem.    

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że Komisja Budżetowo-Ekonomiczna nie jest jedyną Komisją Rady Miasta, 

− dodała, że trzeba regulować terminy wielu Komisji z wieloma osobami. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− nadmienił, że stara się pilnować meritum dyskusji, co się nie udaje, 

− dodał, że duże mapy, które radni otrzymali przed Sesją, nie są załącznikiem do uchwały, są jedynie 

pomocą do załącznika. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− potwierdziła wypowiedź przedmówcy, 

− dodała, że wypowiedź radnego Marcina Bedki o niekompletnym projekcie uchwały była nieprawdziwa.  

 

Marcin Bedka Radny: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Jerzego Kani wyjaśnił, że jeśli ma zarzuty do nieobecności radnych  

na Komisjach, prosi, aby zwracał się osobiście do niego, ponieważ uczestniczy na wszystkich 

posiedzeniach, 
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− dodał, że na podstawie obserwacji można wywnioskować, że radni Platformy zawsze głosują  

w identyczny sposób, jeżeli radny Jerzy Kania twierdzi, że było inaczej – przeprasza, 

− wracając do meritum sprawy uważa, że skoro duża mapa nie była potrzebna, nie należało jej dołączać 

do uchwały, ponieważ zaciemnia sprawę.   

 

Daniel Rak Wiceburmistrz Miasta: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Marcina Bedki nadmienił, że radny ten na forum publicznym  

za pośrednictwem mediów przekazuje mieszkańcom nieprawdziwe informacje, twierdząc, że uchwała 

jest niekompletna, 

− prosi, by radny skorzystał z oferty adwokata Czesława Podkowiaka, aby stwierdził, czy uchwała 

posiada jakieś wady, 

− uważa, że uchwała jest kompletna w świetle procedowania, 

− prosi o nie wprowadzanie mieszkańców w błąd.  

 

Czesław Podkowiak Mecenas UM: 

− omówił procedowanie uchwał, 

− wyjaśnił, że projekt uchwały jest kompletny, 

− zaproponował, aby dołączyć do uchwały załącznik mapowy, dla ułatwienia radnym analizy projektu, 

− podkreślił, że uchwała została przygotowana z należytą starannością. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− podkreślił, że do treści uchwały się nie odnosił, jedynie odnosił się do dołączonych dokumentów. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− stwierdził, że problemy jakie wynikają na sesji są skutkiem tego, że dostajemy materiały na ostatni 

moment, 

− odniósł się ponownie do otrzymania od PWiK niekompletnych dokumentów, o które wcześniej prosił,  

− dodał, że dokumenty, które się radnym należą, otrzymywane są na ostatni moment, albo w ogóle  

ich radni nie otrzymują. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− podkreśliła, że odnośnie uchwały ws. wody, wszystkie dokumenty zostały radnemu dostarczone, 

− w sprawie uchwały, o której obecnie jest dyskusja – ekstraordynaryjny tryb jej wprowadzenia  

był już wyjaśniany. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− uważa, że nie jest prawdą, co mówi Pani Przewodnicząca, 

− ponownie uznał, że nie otrzymał wszystkich dokumentów ws. wody, o które prosił. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− po raz ostatni podkreśliła, że zgodnie z prawem wszystkie dokumenty zostały radnemu dostarczone, 

− powróciła do procedowania uchwały. 

 

Marcin Bedka Radny: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Janusza Leszko wyjaśnił, że rolą opozycji jest pilnowanie władzy,  

to Burmistrz jest od wykonywania poleceń, a radni starają się to kontrolować.  

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− wyjaśnił, że porządek obrad Sesji nie jest po to, aby każdy mógł w dowolnym czasie o wszystkim 

dyskutować, 

− proponuje przenieść dyskusję do punktu „Wnioski i zapytania radnych”, 

− zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zgody na objęcie 

nieruchomości położonych na terenie Miasta Szczecinek statusem Słupskiej Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− z uwagi na zgłoszony przez radnego Janusza Rautszko wniosek formalny o zamknięcie dyskusji,  

dopuszcza dwa głosy „za” i dwa „przeciw”, 

− nie zabrano głosu, w związku z powyższym przystąpiła do głosowania.  

 

W  głosowaniu  jawnym  Rada  Miasta  17 głosami  „z a”,  przy 1 głosie 

„wstrzymał si ę” zdecydowała o zako ńczeniu dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, pr zy 5 głosach „wstrzymał si ę”, podj ęła uchwał ę: 

 

Nr VI/59/2015 w sprawie wyra żenia zgody na obj ęcie nieruchomo ści poło żonych na terenie Miasta 

Szczecinek statusem Słupskiej Specjalnej Strefy Eko nomicznej. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.11. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta opuścili radni: Grażyna Kuszmar, Jerzy Kania oraz Janusz Rautszko. 

Stan radnych: 15 osób. 
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Ad.12. Wnioski i zapytania radnych. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− oznajmił, iż opozycja cieszy się z darmowych biletów Komunikacji Miejskiej, 

− dodał, że również wiele osób korzysta z biletów jednodniowych, co jest powodem do radości, 

− gratulując Prezesowi Tomaszowi Merkowi biletów jednodniowych, zwrócił się do niego z zapytaniem,  

jak wygląda liczba osób korzystających z tych biletów?  

 

Tomasz Merk Prezes KM Sp. z o.o.: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że sprzedaż biletów rozpoczęła się 9 lutego br., 

− porównał sprzedaż biletów w lutym i marcu,  

− wyjaśnił, że przychody w lutym, w porównaniu do ubiegłego roku są podobne, natomiast w marcu – 

nieco niższe, ale co roku jest w tym miesiącu odnotowywany spadek sprzedaży biletów,  

− dodał, że bilet dobowy cieszy się ciągłym zainteresowaniem, a liczby korzystających z niego wzrastają 

i produkt się sprzedaje, 

− wyjaśnił, że jeśli radny wyrazi chęć otrzymania informacji na w/w temat, zostaną mu one przesłane. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− poinformował, że dowiedział się z mediów o zakupie 4 kamer na podczerwień, 

− zapytał, gdzie w/w kamery zostaną ulokowane? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że nie jest w tej chwili przygotowany na odpowiedź, na sali obrad nie ma obecnie Pani 

Krystyny Grunt, która w Urzędzie tym się zajmuje, 

− dodał, że od dawna była sugestia, aby kamery pojawiły się w miejscach newralgicznych, słabo 

oświetlonych i najbardziej zagrożonych. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM: 

− wyjaśniła, że nie znana jest jeszcze lokalizacja kamer, 

− nadmieniła, że wystąpiono do Policji z prośbą o podanie tych miejsc, w których zamieszczenie kamer 

byłoby najbardziej zasadne, w celach bezpieczeństwa; uzyskano odpowiedź, że sprawą zajmuje się 

Straż Miejska, 

− poinformowała, że w celach wypracowania form współpracy oraz ustalenia lokalizacji kamer, 

zorganizowane będzie spotkanie robocze z Burmistrzem Danielem Rakiem i Strażą Miejską. 

 

Andrzej Grobelny Radny: 

− zapytał, czy zakup kamer ma coś wspólnego z wjechaniem samochodem na Mysią Wyspę i kradzieżą 

dużego ciężkiego grilla, który był własnością Miasta? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że prawdą jest, że grill został skradziony, natomiast nie wie, czy samochód 

wjechał na teren Wyspy, uważa że kamera na podczerwień winna być tam zamontowana, 

− dodał, że monitoring nie jest remedium na wszystkie kłopoty i przestępstwa, 

− jedynym miastem, w którym jest bardzo rozwinięty monitoring, jest Londyn, ale są też zastrzeżenia  

do nadmiernej inwigilacji mieszkańców w tym mieście, 

− dodał, że co roku część budżetu Miasto przeznacza na monitoring, system działa, ilość zdarzeń 

odnotowywanych jest obecnie bardzo duża, w przeciwieństwie do ilości, którą odnotowywano gdy 

monitoring był z Policji, 

− poinformował, że niewykryte przestępstwa również się zdarzają, lecz nie jest to pretekstem  

do likwidacji Straży Miejskiej. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− poinformował, że złoży wniosek o udostepnienie sprawozdania z działalności PWiK, o które wcześniej 

prosił, 

− złoży również wniosek o udostepnienie zestawień umów cywilno-prawnych Urzędu Miasta 

zawieranych w latach 2010-2014.  

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o.: 

− ponownie poinformowała radnego Jacka Pawłowicza, przytaczając słowa Prezesa Andrzeja 

Wdowiaka, że radny otrzymał wszystkie dokumenty wymagane prawem, 

− dodała, że radny posiada inicjatywę uchwałodawczą i może zmienić prawo, wówczas otrzyma 

dokumenty, które sobie uchwali.  

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− rozumie, że jest to jakiś utajniony dokument, bo jego nie otrzymał. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o.: 

− w odpowiedzi stwierdziła, że radny niczego nie zrozumiał, 

− otrzymał dokumenty, które są zgodne z rozporządzeniem, radzi, by radny przeczytał dokumenty  

ze zrozumieniem, 

− przykro jej, że radny nie rozumie prawa i nie potrafi go interpretować,  

− stwierdziła, że radny chce inny dokument, który nie jest potrzebny do złożenia wniosku taryfowego, 

prosi, by zawnioskował o jego dostarczenie, wówczas Spółka go przekaże. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz Miasta: 

− ponownie wytłumaczył radnemu Jackowi Pawłowiczowi, że ten złożył wniosek o bezprzedmiotowy 

dokument, dlatego Spółka PWiK nie przedłożyła go – dokument nie dotyczył kalkulacji taryf  

na 2015 rok. 
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Jacek Pawłowicz Radny: 

− stwierdził, że sytuacja jest kuriozalna, ponownie prosi o dostarczenie interesującego go dokumentu,  

w jego mniemaniu bardzo istotnego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że dokument, o który prosił radny, dotyczył kalkulacji taryf w 2014 roku, natomiast  

do wyliczeń taryf na 2015 r. używa się dokumentu o rok późniejszego. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− sprostował wypowiedź radnego,  

− stwierdził, że gdyby radnemu Pawłowiczowi zależało na ocenie wniosku, poprosiłby o sprawozdanie 

Zarządu,  

− dodał, że zgodnie z przepisami prawnymi o udostepnieniu informacji publicznej, każdy obywatel  

ma prawo otrzymać takie dokumenty, 

− natomiast prosi radnego, aby nie mylił chęci otrzymania takiego dokumentu z oceną wniosku 

taryfowego. 

 

Maciej Batura Wiceprzewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− zapytał Burmistrza, czy na prośbę mieszkańców ulic Winnicznej, Reja i Wyszyńskiego, będzie 

możliwość utwardzenia prowizorycznej drogi przy McDonald’s;  

− wyjaśnił, że podczas robót przy budowie w/w restauracji teren został uszkodzony, powstało bagnisko; 

chodzi o teren przyległy do byłego targowiska. 

 

Daniel Rak Wiceburmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi wyjaśnił, że ma świadomość, że ten ciąg komunikacyjny jest coraz bardziej 

uczęszczany, trwają prace nad rozwiązaniem tego problemu, 

− poinformował, że poszuka innej technologii, niż utwardzanie w/w terenu dużymi płytami, takiej 

technologii,  która podwyższy standard użytkowania w/w ciągu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− powrócił do wypowiedzi radnego Jacka Pawłowicza, dotyczącej tego, że Burmistrz zarzucił radnemu 

bezwartościowe wyliczenia, 

− twierdzi, że radny dalej opowiada ogólniki w tym temacie, 

− przypomniał radnemu, że podwyższenie kilka lat temu stawek podatku od nieruchomości, skutkowało 

podwyższeniem opłaty za 1 m3 wody i ścieków o 1 grosz,  

− dodał, że jeżeli radny Pawłowicz uważa, że to są nieprawidłowe wyliczenia – prosi o przedstawienie 

jego wyliczeń, 

− stwierdził, że na Sesji widać jak na dłoni, że „król jest nagi”,  

− uważa, że radny Jacek Pawłowicz nic nie wie i stosuje populizm; wszystko, co opozycja mówi  

na temat obniżenia wody i ścieków jest nieprawdą, 
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− uważa, że dzisiaj opozycja miała okazję do tego, aby przedstawić swoje wyliczenia dotyczące wody, 

lecz nie skorzystała z tej możliwości, 

− stwierdza, że opozycja nie ma nic do powiedzenia i chce, aby mieszkańcy o tym wiedzieli, ponownie 

powtórzył, że „król jest nagi”, 

− nadmienił, że opozycja poprosiła o dokumenty, które może dostać i ma do tego prawo, ale które  

nie mają żadnego związku z ceną wody. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− stwierdził, że nie zgadza się, że „król jest nagi”, widzi że Burmistrz „ma nieźle skrojony garniturek”, 

− zwrócił uwagę Przewodniczącej Rady, aby panowała nad wypowiedziami, zarówno radnych  

jak i Burmistrza, 

− w kwestii zapytań: rano otrzymał informację, że do jeziora przy hali „Ślusarnia” wpływają 

zanieczyszczenia, które wyglądają nieciekawie, zapytał, czy Urząd Miasta wie coś na ten temat? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w odpowiedzi na zapytanie radnego wyjaśnił, że otrzymał informację, że o godz. 4:0 rano  

w Kronospanie doszło do awarii systemu elektronicznego, co w konsekwencji spowodowało wyciek 

części emulsji parafinowej do „deszczówki”, 

− wyjaśnił, że służby miejskie, PWiK i Straż Pożarna są zaangażowane, aby zapobiec 

rozprzestrzenianiu się plamy parafinowej na jeziorze, 

− podkreślił, że w/w emulsja nie jest szkodliwa dla ludzi, zwierząt, fauny i flory, 

− przykro mu, że do takiego zajścia doszło, 

− przewiduje, że w/w temat będzie z pewnością sprzyjał dyskusjom opozycji. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− w uzupełnieniu wypowiedzi Burmistrza wyjaśnił, że jeszcze przed Sesją służby Spółki PWiK 

zareagowały na sytuację wycieku emulsji, działania zostały podjęte niezwłocznie, odpływ na 

separatorze koło basenu został odcięty, 

− działania są dwukierunkowe i polegają na: oczyszczaniu kolektora, oraz odsysaniu plamy na jeziorze, 

− podkreślił, że działania nie zagrażają oczyszczalni. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− odniósł się do wypowiedzi radnego Marcina Bedki, że skoro opozycja zarzuca Burmistrzowi,  

że nie zna się on na ekonomii, uważa, że wcale nie trzeba się znać na ekonomii, aby zrozumieć 

wpływ podatku od nieruchomości na ceny wody i ścieków, 

− twierdzi, że radni PO wiedzą, jak mają głosować, co wynika z pracy na Komisji, 

− zaapelował do radnych Klubu RdS, aby uczestniczyli w posiedzeniach Komisji. 
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Marcin Bedka radny: 

− ponownie poprosił o kierowanie pytań do niego i jego pracy w Komisjach – w przypadku jakichkolwiek 

uwag, 

− zwrócił się do Wiceburmistrza Daniela Raka: z związku z dokumentem z 2013 r., którego Klub  

nie otrzymał – do wniosku taryfowego dołącza się sprawozdanie z ostatniego roku obrotowego,  

a sprawozdanie za rok 2014, z tego co wie, nie jest jeszcze przyjęte, być może się myli-ale wątpi, 

− podkreślił, że w Komisjach uczestniczy i głosuje. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− wyjaśnił, że w swojej wypowiedzi odnosił się do Klubu. 

  

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− upomniała radnego, że ostatni raz dopuszcza rozmowę o wodzie 

− przypomniała, że uchwała ws. wody została już podjęta. 

 

Andrzej Wdowiak Prezes PWiK Sp. z o.o.: 

− przypomniał ponownie, że uchwałodawca określił dokumenty niezbędne dla ustalenia taryf, 

− podkreślił, że rok bilansowy Spółki PWiK pokrywa się z rokiem rozliczeniowym i ostatnim 

sprawozdaniem, branym po uwagę,  jest sprawozdanie za rok 2013. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

− stwierdził, że za działalność Straży Miejskiej odpowiada Burmistrz, 

− przypomniał, że Burmistrz wiele razy mówił, że kiepsko mu się współpracuje z Policją, 

− proponuje zorganizowanie spotkania z Komendantem Straży Miejskiej na temat bezpieczeństwa 

Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała radnych, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie wszystkich służb 

mundurowych., 

− dodała, że podsumowanie takie organizuje się corocznie. 

 

Jacek Pawłowicz Radny: 

− ad vocem wypowiedzi radnego Krzysztofa Zawady: cieszy się, że radny dokładnie przeczytał 

dokumenty odnośnie taryfy za wodę,  

− w związku z powyższym ma pytanie do radnego – na co zostały wydatkowane wpływy z amortyzacji  

w kwocie 12 mln zł? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, że kończy dyskusję na temat PWiK, 
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− przypomniała, że na temat uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  

w Szczecinku obowiązujące na terenie Miasta Szczecinek w okresie od dnia 01.05.2015r.  

do 30.04.2016r., dyskusja była wyczerpana, 

− przypomniała, że Przewodnicząca pilnuje porządku obrad Sesji i to ona decyduje, komu udzielić głos. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał Przewodniczącą, który punkt „Regulaminu Sesji Rady Miasta” mówi o tym, że radny Jacek 

Pawłowicz nie może zadawać pytań? 

− zapytał, czy zgodnie z § 6 Regulaminu, radny Pawłowicz przekroczył przysługujące radnemu 5 minut 

wypowiedzi?  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła, że radny Jacek Pawłowicz nie przekroczył przysługującego mu czasu,  

− wyjaśniła, że zasady, o które zapytał radny określa § 7 w/w Regulaminu, który następnie odczytała. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy radny Pawłowicz złamał któryś z odczytanych punktów?  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− stwierdziła, że w/w radny nie złamał przepisów, 

− ponownie prosi o zwięzłe formułowanie wniosków i zapytań, 

− przypomniała, że wszelkie oświadczenia radnych należy składać wcześniej – przed Sesją Rady 

Miasta. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poinformował, że po Sesji RM złoży wniosek dotyczący wycinki drzew na wzgórzu Marientron. 

 

Zdzisław Miechowiecki Wiceprzewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− stwierdził, że dwóch radnych zdominowało ostatni punkt Sesji, nie do końca merytorycznie, 

− składa wniosek formalny, aby radni zostali przeszkoleni z zakresu swoich obowiązków, 

− uważa, że nie tylko Burmistrz odpowiada za to, co dzieje się w mieście – radni również  

są za to odpowiedzialni, 

− stwierdził, że uprawianie przez opozycję „czarnego PR” skutkuje tym, że część inwestorów zastanawia 

się nad zlokalizowaniem tutaj swojego biznesu, 

− złożył wniosek-prośbę o przeregulowanie zegara w parku, 

− dodał, że radni PO nie wychodzą przed kamery, wiele rozmawiają na Komisjach. 
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Marcin Bedka radny: 

− zwrócił się z zapytaniem do Komendanta Grzegorza Grondysa, który stwierdził, że podpisy dotyczące 

referendum w sprawie odwołania Straży Miejskiej były opłacane kwotą 10 zł, czy Komendant udał się 

z tą informacją do Prokuratury, 

− poinformował, że jeżeli Komendant tego nie zrobi – opozycja go wyręczy, udając się do Prokuratury  

i powołując Komendanta jako świadka,  

− nadmienił, że jeżeli okaże się, że Prokuratura stwierdzi, że to nie jest prawdą – spotkają się w Sądzie 

o pomówienie. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− w odpowiedzi poinformował: proszę bardzo. 

 

Marcin Bedka radny: 

− poprosił Komendanta Grzegorza Grondysa o uważne słuchanie pytania, 

− ponownie zapytał, czy Komendant udał się do Prokuratury? 

− oczekuje odpowiedzi. 

 

Grzegorz Grondys Komendant Stra ży Miejskiej: 

− stwierdził, że radny Marcin Bedka walczy wszelkimi możliwymi sposobami,  

− dodał, że jemu również zależy na tym, aby mieszkańcy wypowiedzieli się na temat, czy Straż Miejska 

ma funkcjonować, czy też nie, 

− dodał, że złożenie takiego doniesienia jest jego sprawą i nie będzie tego robił pod presją radnego 

Marcina Bedki. 

 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań, wniosków i uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 

− przypomniała radnym o składaniu oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br., 

− za pośrednictwem mediów złożyła wszystkim mieszkańcom Miasta oraz radnym Życzenia Świąteczne,  

− zamknęła Sesję Rady Miasta. 

 

Obrady Sesji Rady Miasta zako ńczono o godz. 10:50.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

     Protokołowała:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

 Katarzyna Mołczun                 Katarzyna Dudź 


